

Stenløse - Veksø Menighedsråd

Referat af **Ordinært menighedsrådsmøde** Torsdag den 23. oktober kl. 19.00 i Veksø Sognehus

Mødedeltagere: Flemming (Formand), Steen (MR), Poul (MR), Stine Helene (Præst), Jes (Præst), Eskild (Provst), Anders (Præst), Michael (MR), Mette (MR), Kirsten J (MR), Kirsten N (MR), Heidi (MR), Helle (MR), Susan (kordegn), Pia (Kirkegårdsleder), Anne (MR), Marianne (MR/referent)

Afbud: Susanne (MR), Peter (MR), Christian (MR), Therese (MR)

Punkt	Omhandlende	Beslutning/referat
1	Godkendelse af dagsordenen	Dagsorden godkendes
2	Orientering fra formanden	Formanden oplyser, at der er igangsat et større arbejde omkring vores hjemmeside, der har fået et nyt udtryk. Formanden oplyser desuden, at vi har manglet informationer til at kunne lave Kirkeliv for december, januar og februar, derfor er der lavet en ny deadline, som er tirsdag den 28. oktober 2025. Ligeledes oplyses det, at der er kommet et oplæg fra vores organist om en julekoncert med Arsis Trio den 19. december 2025 i Stenløse Kirke. Beslutning: Oplægget fra organisten godkendes.
3	Orientering fra præsterne	Jes: Der ikke nogen, der har svaret på invitationen til Allehelgens i Veksø. I Stenløse er der 60 tilmeldte til Allehelgens.

		Anders: Eskild og Anders har besluttet at de medlemmer der får barn, efter 1. januar 2026, vil få et besøg af enten Eskild eller Anders, hvor de får uddelt Pixibogen og brev. Vedr. kommende krybbespil så er det i proces med de forskellige lærere på skolerne. Stine: Foreningen af 8. marts har spurgt Stine Helene om hun vil deltage i en debataften om bibelens syn på kvinder. Stine Helene har sagt ja og afventer lige nu en officiel invitation. Eskild: Der er popgudstjeneste kl. 16.00 i Veksø Kirke på søndag.
4	Orientering fra personalerepræsentanten	Intet nyt.
5	Orientering fra udvalg:	
	KKU Stenløse: Veksø:	KKU Stenløse – Alle projekter i løbet af året er ved at være afsluttet. Vaskepladsprojektet mangler. Vi har haft besøg af en landskabsarkitekt ift ændringer på den nye skovkirkegård. Oplæg fra denne landskabsarkitekt skal laves, så vi kommer helt i mål med de ønsker, vi har for den nye skovkirkegård. KKU Veksø – der har ikke været afholdt møde siden sidste MR møde. Fredning af gravsteder ligger i Provstiet. Derudover er projekterne også færdige i Veksø, bortset fra et værn, der skal stå lodret på en mur på første sal. Vi har desuden fået et rigtig godt mødelokale på 1. sal, som nu skal møbleres. Det skal være MR

		mødelokale. Udenoms arealet er næsten færdig, der mangler at blive plantet i nogle bede.
	Kirkeværger	Intet nyt
	Præstegårdsudvalg	De fleste projekter er gennemført. Vi har en reklamation på hovedtrappen i Stenløse Præstegård, da ellers blev lavet i foråret
	Kasserer	Kasserforum er afholdt hos KAM (Kirkeadministration). KAM anbefaler, at vi fremadrettet får elektroniske regninger, så alt foregår via EAN/GLN.
	Kontaktperson	Det opleves, at der er god trivsel på arbejdspladserne i kirken/sognet, kontaktpersonen er i fuld gang med afholdelse af MUS og GRUS samtaler. Det årlige medarbejdermøde afholdes den 7. nov. 2025.
	Øvrige udvalg:	Orgeludvalg: Fra den 2. januar 2026 kan man ikke længere spille på orglet, da orgelprojektet starter. Det betyder, at alle tjenester vil have en alternativ musikafvikling, imens ombygningen/projektet står på. Aktivitetsudvalget kommer med en indstilling til MR på næste møde. Julestue skal afholdes den 23. november 2025. Den 22. november 2025 er der opsætning og klargøring. Der er plads til flere i julestueudvalget. Kunstudvalget – Der er ny fernisering om Tvorvald Larsen den 18. januar 2026. Der har været en rigtig god kunstudflugt til Frederiksborg Slot for

		at se udstillingen med Grevinde Danner, der var i alt 36 deltagere. Den sidste filmaften bliver torsdag den 13. november 2025.
6	Nedsættelse af arbejdsgruppe til udarbejdelse af beredskabsplan. Bilag vedlagt	Punktet drøftes og arbejdsgruppen bliver: Steen (formand), Anne, Stine.
7	Driftsaftale vedr. præstegårde. Vores oplæg til PU er afvist, hvad gør vi nu? Bilag vedlagt	For: Mette, Heidi, Kirsten N, Marianne, Flemming, Anne Imod: Michael, Poul, Steen Blankt: Kirsten J, Helle, Formanden svarer Provstiudvalget, at vi gerne vil være med i driftsaftalen.
8	Indsamlingsplan 2025/2026 Præsterne bedes indstille plan til næste møde Bilag vedlagt	Vi skal have vedtaget en indsamlingsliste for næste kirkeår. Til næste møde skal præsterne komme med den kommende indsamlingsliste.
9	Eventuelt	Man skal stadig bare bruge vores kommunikationskonsulent, hvis vi har opgaver – blot husk på at sige til i god tid, hvis vi har en opgave til hende.
10	Lukket møde - orientering	Referat hos formanden